



Z.I. DE BRAILLE  
69380 LISSIEU  
FRANCE  
TEL +33 (0)4 78 47 61 20  
FAX +33 (0)4 78 47 36 98  
INFO@CARLY-SA.COM  
WWW.CARLY-SA.FR

Lissieu, le 19 avril 2017

**Objet : Déclaration de conformité au Règlement Européen REACH 1907/2006**

Le Règlement Européen REACH 1907/2006, entré en vigueur le 1er juin 2007, vise une plus grande responsabilité en terme de transmission d'information sur les dangers et les mesures de réduction des risques liés aux substances et matières chimiques utilisées.

Les produits chimiques, utilisés dans le processus de fabrication des composants frigorifiques et produits de maintenance CARLY, sont enregistrés par les fournisseurs auprès de l'Agence Européenne des Substances et Matières Chimiques (ECHA – European Chemicals Agency).

De plus, pour permettre l'utilisation de ses produits en toute sécurité, CARLY s'engage à informer ses clients dès lors que l'un de ses produits contiendra plus de 0.1% (masse/masse) d'une substance chimique identifiée dans la liste candidate des substances extrêmement préoccupantes de l'annexe XIV (SVHC – Substances of Very High Concern).

Pour ce faire, CARLY transmettra les informations suffisantes :

- De façon systématique, au destinataire de l'article - utilisateurs industriels, professionnels, distributeurs (art. 33.1).
- Sur demande, au consommateur de l'article, dans les 45 jours qui suivent la réception de la demande (art. 33.2).

CARLY S.A  
Responsable Chimie et Environnement  
Céline PRETE



Z.I. DE BRAILLE  
69380 LISSIEU  
FRANCE  
TEL +33 (0)4 78 47 61 20  
FAX +33 (0)4 78 47 36 98  
INFO@CARLY-SA.COM  
WWW.CARLY-SA.FR

Lissieu, April 19th, 2017

**Subject : REACH compliance declaration 1907/2006**

In June 2007, the European Union Regulation (EC) 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) was first released. This Regulation establishes specific duties and obligations for companies in the European Union (EU) that manufacture or import substances on their own, in preparations, or in articles.

Chemicals used in the manufacturing process of CARLY refrigeration components and maintenance products are registered by the suppliers with the European Chemicals Agency (ECHA).

In addition, to allow a safely use of its products, CARLY undertakes to inform its customers therefore that one of its products contains more than 0.1% (weight/weight) of a chemical substance identified in the list of very high concern substances from Annex XIV (SVHC - Substances of Very High Concern).

To this end, CARLY will provide sufficient information:

- Systematically, to the recipient of the product - industrial users, professionals, distributors (article 33.1).
- On request, to the consumer of the product, within 45 days of receipt of the application (article 33.2).

CARLY S.A  
Chemical and Environment Manager  
Céline PRETE